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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Süli János, tárca nélküli miniszter (a Paksi 
Atomerőmű két új blokkja tervezéséért, megépítéséért és üzembe helyezéséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért csökkentették egytizedével az OAH tervezett 
létszámát?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Országos Atomenergia Hivatal 2021. januári sajtóanyagában az áll, hogy „Továbbra is kihívást 
jelent a munkaerőhiány a hivatalnak. Még a 2019-es létszámzárlat során az OAH eredetileg 
tervezett létszámát közel tizedével csökkentették. A hivatal az előtte álló jelentős hatósági 
feladatokhoz és eljárásokhoz igazodva, ütemezetten határozta meg a munkaerő-szükségletet. 
Mindez jelentős kihívások elé állítja a szervezetet, mivel munkaerő-felvételre csak a kilépő, 
nyugdíjba vonuló munkatársak pótlásakor kerülhet sor. Ezt a helyzetet nehezíti, hogy jelenleg 
hazánkban a teljes nukleáris iparnak jelentős a mérnökszükséglete.”

Schanda Tamás, az Innovációs és Technológiai Minisztérium államtitkára korábbi írásbeli 
kérdésemre adott válaszában azt állította, hogy „a létszámleépítés az Országos Atomenergia 
Hivatalt nem érintette” – holott ez nyilvánvaló valótlanság, tekintve az OAH nyilatkozatát. A 
kormány a tervezett létszám 10 százalékos csökkentésével létszámcsökkentést valósított meg, 
akadályt gördítve az OAH 2021-ben megnövekedett létszámigényéhez szükséges munkaerő-felvétel
elé.

Kérdéseim:

1. Miért és milyen szakmai indokokkal csökkentette a kormány egytizedével az OAH tervezett 
létszámát, felülírva az OAH szakmailag megalapozott létszámbővítési terveit? Milyen alapon várja 
el a kormány, hogy az OAH változatlan létszámmal lássa el megnövekedett feladatait, és folytassa 
le történetének legnagyobb volumenű eljárását?



2. Miért a nukleáris biztonságon spórol a kormány, és miért nem teszi lehetővé az OAH által 
szükségesnek tartott létszámbővítést?

3. Biztosítja a kormány az engedélyeztetéshez szükséges emelt létszámot, vagy sem?

Kérem, válaszában szíveskedjen mellőzni a rendkívül alacsony színvonalú személyeskedést és a 
nyilvánosság félretájékoztatását, mert ha ilyen válaszokat kapok sorozatosan, kénytelen vagyok azt 
gondolni, hogy a kormánynak fontosabb az olcsó propaganda, mint az ország nukleáris biztonsága.

Budapest, 2021. február 8.

Tisztelettel,

Szél Bernadett
országgyűlési képviselő
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